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Halina Owsianna 

Radna Miasta Poznania 
 

 

INTERPELACJA 

                            Szanowny Panie Prezydencie, 
 

                    uprzejmie proszę o informacje, czy w najbliższym czasie przewidziany jest 

remont nawierzchni ul. Winogrady. 

Niepokojące jest to, że nawierzchnia ulicy jest w wielu miejscach mocno spękana, z 

widocznymi, asfaltowymi odpryskami. Niezabezpieczenie nawierzchni na tym etapie   

może doprowadzić do powstania wielu dziur, co będzie się wiązało z dużymi nakładami 

finansowymi.   

Pragnę nadmienić, że na przełomie 2008/2009 roku ul. Winogrady przeszła kompleksową 

modernizację i remont za kwotę 110 mln zł ( z unijnym dofinansowaniem). Dzięki temu 

stała się bezpieczną i nowoczesną ulicą. Niestety, obecnie z uwagi na wiele inwestycji 

prowadzonych w bliższej i dalszej okolicy, co wiąże się z przejazdami ciężkiego sprzętu,     

asfaltowa nawierzchnia ulega mocnemu niszczeniu. 

Osobnym problemem jest tzw. mini rondo zbudowane z dużej kostki. To wyniesienie 

podczas najazdu samochodów powoduje rozluźnienie spoin, a w konsekwencji wypadanie 

z niego kostki i niszczenie jezdni oraz torowiska.             
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